






Her 2i de mensen waarmee ik tientallen jaren erg prettig heb mogen samenwerken en die allen, met
uitzondering van Gerard Craane (hij blijft als penningmeester), afscheid nemen van het bestuur.
Mannen, bedankt hiervoor! !!

Het is een cliche’, maar het moet toch worden gezegd: een dergelijke bloeiende vereniging kan niet
bestaan zonder de enorme inzet en bijdrage van heel veel mensen. 1k wil dan 00k namens het bestuur,
zonder namen te gaan noemen, alle vrijwilligers, alle sponsoren, alle supporters en iedereen die het
hart voor TSV Gudok op de goede plek heeft, enorm bedanken!!!!

Voor de meeste bestuursleden en mijzelf zit het werk erop. Wij gaan de club niet verlaten maar we
doen wel een stap terug. Natuurlijk hopen wij in de toekomst nog iets te kunnen en mogen betekenen
voor Gudok.

Het is nu tijd voor een nieuwe generatie.

Ik hoop van harte dat het nieuwe bestuur met veel enthousiasme de taken overneemt.

Het zal zeker geen gemakkelijke taak worden, maar ik heb er erg veel vertrouwen in en met de

steun van iedereen gaat dit zeker lukken. Heel veel succes toegewenst de komende jaren en blijf

GOED UIT DE OGEN KIJKEN! ! ! !!

Dit zijn in ieder geval mijn laatste woorden op papier als voorzitter van mijn GUDOK.

Joop van den Oetelaar

Voorzitter










































